
Styremøte 

 

15-16.01.2024 

Kl. 12:00 (15.01.24) 

Kl. 09:00 (16.01.24) 

 

Til stede: 

Leder     Eirik Birkeland                                                                                 

1. Nestleder   Trond T. Haugbjørg 

2. Nestleder    Frode Nirisen 

HVO/Styremedlem  Anbjørn Lærdal 

HVO/Styremedlem  Arild E. Andersen 

HVO/Styremedlem  Bjørnar Berger 

Leder Nepco   Lars Nag 

HVO/Leder EK-Land   Ståle Skretting – Referent 

 

Dag 1 

Åpning 

1.1. Eirik åpnet møtet 15. januar kl.12:00. 

 

2. Protokoller og referater  

2.1. Eirik gikk gjennom referatet fra styremøtet 19. desember 2023. Referatet ble 

godkjent. 

 

3. Organisasjon og verving 

3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags dato. 

Oversikten viser 6 nye medlemmer siden sist styremøte. 

 

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 

4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Sak i arbeidsretten 18., 19. og 22. januar 2024 angående lovligheten av 

sympatiaksjon i Archer AS. Eirik og Trond skal følge rettsbehandlingen. 

- Diverse saker som er under diskusjon/drøfting med HR. 

- Testing av elektronisk selvbooking pågår. Arild E. Andersen bidrar med 

arbeidstakermedvirkning i uttestingen for Ekofisk-Komiteen. 

- Forslag fra bedriften om endringer i retningslinjene for lovbestemte og avtalte 

permisjoner. Det kom flere gode innspill i møtet som blir tatt med videre i 

arbeidet for å finne en løsning. 



4.2. Årets lønnsforhandlinger. Årets lønnsoppgjør er et hovedoppgjør. De vil si at det er 

forhandlinger sentralt på tariffavtalene som medlemmene i Ekofisk-Komiteen er på. 

Disse avtalene er Operatøravtalen for timelønnede og Bransjeavtalen for individuelt 

lønnede. Eirik informerte i den sammenheng om plan for gjennomføring. 

Tariffkonferanser internt i IE&FLT: 

20. mars Bransjeavtalen 

21. mars Operatøravtalen 

Lønnsforhandlinger mellom IE&FLT og Offshore Norge: 

6. og 7. mai Operatøravtalen 

    28. mai Bransjeavtalen 

Lokale forhandlinger mellom Ekofisk-Komiteen og ConocoPhillips: 

11. og 12. juni. 

Ekofisk-Komiteens forhandlingsutvalg i 2024 er Eirik Birkeland, Trond T. Haugbjørg, 

Ståle Skretting, Lars Nag og Anbjørn Lærdal. I de sentrale forhandlingene på 

avtalene møter Eirik Birkeland og Trond T. Haugbjørg på Operatøravtalen og Eirik 

Birkeland og Ståle Skretting på Bransjeavtalen. 

 

5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Regnskap 2023 og budsjett 2024. Trond gikk gjennom regnskapet for 2023. 

Regnskapet ble godkjent. Trond gikk gjennom innstilling til budsjett for 2024. 

Innstilling til budsjett ble godkjent. 

5.2. Kontingentjustering 2024. Lokal kontingent for yrkesaktive justeres med 8 kr/mnd. 

og pensjonistkontingenter justeres med 4 kr/mnd. Trond gikk også gjennom 

innsendt sak om forskjeller i medlemskontingent mellom medlemsgruppene i 

Ekofisk-Komiteen. Det ble bestemt at saken skal utredes før styret konkluderer. 

5.3. Jubileumslogo. Eirik presenterte 3 ulike forslag til jubileumslogo i forbindelse med 

Ekofisk-Komiteens 50 års jubileum i 2024. Det var stor enighet om hvilket alternativ 

som skal være jubileumslogo. 

5.4. Årsmøtepapirer ble behandlet dag 2. 

 

6. Konferanser, kurs og studiearbeid 

6.1. Arbeidsseminar. Trond informerte om opplegget for årets arbeidsseminar for 

styremedlemmer og deres partnere. Arbeidsseminaret i år blir arrangert 25. til 28. 

april i Krakow. 

 

7. Prosjekter 

7.1. ORM/mobile enheter. Arild informerte om status. 

7.2. Eldfisk Nord. Anbjørn informerte om status og arbeid som pågår.  

7.3. Fjerningskampanjen. Arild informerte om kommende hazids i forbindelse med 

fjerning av TOR. Disse vil bli gjennomført både i Leiden, Nederland, og i Oslo. 

Samtykke søknad for fjerning av TOR og ELDFF er godkjent av myndighetene.  

7.4. NxtGen ERP. Ingen informasjon. Jone Stapnes deltok ikke på styremøtet. 

7.5. Dysleksiprosjektet. Trond og Ståle informerte om status og arbeid som pågår i 

prosjektet. 

 

8. Bedriftsinterne saker 

8.1. Velferd. Anbjørn og Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. 



9. Vernefaglig  

9.1. Granskinger:  

- Ståle informerte om gransking i forbindelse med lossing fra skapbil utenfor 

varemottaket ved M bygget på basen. En person ble skadd (bruddskader i fot) i 

hendelsen. Gransking i saken pågår. 

9.2. KHVO informerer. Frode informerte om: 

- Aktuelle saker. 

- AKAN/Attføring. Aktuell informasjon fra Ståle. 

 

10. Eksterne engasjement 

10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte om aktuelle saker fra 

Forbundsstyret. 

10.2. Industri Energi HMS utvalg. Frode informerte om aktuelle saker. 

10.3. Industri Energi HVO nettverk. Frode informerte om aktuelle saker. 

10.4. LO helikopterutvalg. Frode informerte om aktuelle saker. 

 

11. Andre pågående aktiviteter 

11.1. Markering Ekofisk-Komiteen 50 år. Eirik informerte om status i arbeidet. 

 

Dag 2 

Åpning 

1.1. Eirik åpnet møtet 16. januar kl.09:00. 
 

5. Økonomi og administrasjon 

5. 4 Årsmøtepapirer 2024. Dag 2 (16/1) av styremøtet var satt av til gjennomgang av 

årsmøtepapirene. 

Gjennomgang innkalling 

Gjennomgang og debatt om årsberetning 

Gjennomgang og debatt om innkomne forslag 

Gjennomgang og debatt om Handlingsprogram 

Gjennomgang av møteorden 

Årsmøtepapirene ble enstemmig vedtatt. 

I etterkant av styremøtet blir sakspapirene sendt til årsmøtedelegatene. Årsmøtet 2024 

arrangeres 5. og 6. mars på Quality Airport Hotel Stavanger. 

 

Møtet avsluttet 16. januar kl.17:00 


